

Date: July 15, 2026

التاريخ: 15 يوليو 2026

To: Boursa Kuwait Company KSCP

السادة/ شركة بورصة الكويت

المحترمين،

تحية طيبة وبعد،

Sub: Results of Board of Directors Meeting of National Real Estate Company KPSC

الموضوع: نتائج اجتماع مجلس إدارة الشركة الوطنية العقارية ش.م.ب.ع

Please be informed that the Board of Directors of National Real Estate Company K.P.S.C. (the "Company") convened on Wednesday, 15 July 2026, at 1:30 p.m., during which it discussed and approved the execution of a Memorandum of Understanding for the sale of two plots of land owned by one of the Company's subsidiaries Carina Views Real Estate Development Limited, located on Al Reem Island, Abu Dhabi, United Arab Emirates having a combined total area of 13,000.1 square meters, for an aggregate purchase consideration of AED 400,000,000 (approximately KWD 33,432,000).

يرجى العلم بأن مجلس إدارة الشركة الوطنية العقارية ("الشركة") ش.م.ب.ع قد عقد اجتماعه يوم الأربعاء الموافق 15 يوليو 2026، في تمام الساعة الواحدة والنصف ظهراً، وتمت المناقشة والموافقة على إبرام مذكرة تفاهم لبيع قطعتي أرض مملوكتين لإحدى الشركات التابعة للشركة، وهي شركة كارينا فيوز للتطوير العقاري المحدودة، الواقعتين في جزيرة الريم، إمارة أبوظبي، دولة الامارات العربية المتحدة، والبالغة مساحتهما الاجمالية 13000.1 متر مربع، وذلك مقابل إجمالي قيمة شراء قدرها 400,000,000 درهم إماراتي (أي مايعادل 33,432,000 دينار كويتي).

The market will be notified upon the execution of the Memorandum of Understanding and the completion of the sale transaction, together with the expected financial impact on the Company.

كما سيتم اخطار السوق فور توقيع مذكرة التفاهم وإتمام عملية البيع، والاثار المالي المتوقع على الشركة.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،



فيسل جميل سلطان العيسى – Faisal Jamil Sultan Al Essa

Vice Chairman & CEO – نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي